
Protokół Nr XII/19 

z XII sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 30 października 2019 r.  

 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XII sesję 

Rady Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. Janusza 

Cichonia – posła na Sejm RP, p. Jacka Szydło – Radnego Powiatu, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na 

sali znajdowało się 14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2019 – 2026. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

7. Uchwała w sprawie trybu powołania członków Gminnej Rady Działalności Pożytku 

publicznego w Dywitach oraz organizacji i trybu jej działania. 

8. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów,  wynagrodzenia inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów. 

9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

gminy Dywity. 

11. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1421 N w 

miejscowości Bukwałd w związku z planowaną budową ogólnodostępnych miejsc 

postojowych w pasie drogowym drogi powiatowej. 

13. Uchwała w sprawie wyboru ławnika do sądu Rejonowego w Olsztynie na kadencję 



2020 – 2023. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XI sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Protokół Nr XI/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 30-09-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi na wstępie chciałem przywitać 

Pana Janusza Cichonia Posła na Sejm RP oraz wręczyć list gratulacyjny z okazji uzyskania 

mandatu na Posła 

-p. Janusz Cichoń – podziękował za miłe słowa oraz wsparcie. 

P. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie od 

30 września 2019r. do 29 października 2019r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

Brak pytań 

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

- p. Magdalena Kilkowska – ponownie złożyła wniosek do Pana Wójta o oznakowanie 

pionowe i poziome drogi 1430N w miejscowości Różnowo. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026. 



- p. U. Derlacz - Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026, poddaję 

pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/102/19 – 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. U. Derlacz - Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  



2019 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/103/19 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie trybu powołania członków Gminnej Rady Działalności 

Pożytku publicznego w Dywitach oraz organizacji i trybu jej działania. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach Rady Gminy Dywity proszę o opinię Komisji Społecznej. 

- p. Sabina Robak odczytała uzasadnienie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię Komisji 

Społecznej. 

- p. Sabina Robak – komisja Społeczna opiniuje pozytywnie uchwałę.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie trybu 

powołania członków Gminnej Rady Działalności Pożytku publicznego w Dywitach oraz 

organizacji i trybu jej działania poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie trybu powołania członków Gminnej Rady Działalności Pożytku 

publicznego w Dywitach oraz organizacji i trybu jej działania została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XII/104/19 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów,  wynagrodzenia inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach proszę o uzasadnienie Komisji Budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – przewodnicząca Komisji Budżetu odczytała uzasadnienie 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisji 

wiodącej. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja Budżetu opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Zmieniającą uchwałę w 

sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów,  wynagrodzenia 

inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów,  wynagrodzenia inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/105/19 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Proszę o uzasadnienie Komisji Budżetu. 

- p. Urszula Derlacz odczytała uzasadnienie. 

- Zbigniew Glezman – zawarta jest informacja że jest planowana zmiana stawek od 

nieruchomości dla osób które wykorzystują ekologiczne źródła ciepła, na jakim etapie jest 

praca nad taką uchwałą? 

- p. Wójt – prace są daleko zaawansowane, chcemy jeszcze doprecyzować pewne  szczegóły, 

na następnej sesji taka uchwała stanie. 

-p. Danuta Kryszałowicz – ponawiam zastrzeżenia co do wzrostu podatku od nieruchomości 

budynków gospodarczych. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię Komisji Budżetu 

-p. Urszula Derlacz – Komisja Budżetu opiniuje pozytywnie uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 4 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 9 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogumiła Brewka, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski,) 

Wstrzymało się od głosu – 4 (tj. Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Zbigniew 



Glezman, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/106/19 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Dywity. 

 poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

Wstrzymało się od głosu – 1(tj. Renata Kaszubska) 

 

Uchwała w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/07/19 – stanowi zał. nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

własnego Powiatu Olsztyńskiego. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach  Rady Gminy Dywity. Proszę o uzasadnienie Komisji Inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas odczytał uzasadnienie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego. 

poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego została podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/108/19 – stanowi zał. 

nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Olsztyńskiego 

zadania publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1421 

N w miejscowości Bukwałd w związku z planowaną budową ogólnodostępnych miejsc 

postojowych w pasie drogowym drogi powiatowej. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały omawiany 

był na Komisjach Rady Gminy Dywity. Przeczytam uzasadnienie. Czy ktoś ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię Komisję Inwestycji. 

-p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie wyrażenia 

zgody na przyjęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania publicznego zarządzania odcinkiem 

pasa drogowego drogi powiatowej nr 1421 N w miejscowości Bukwałd w związku z 

planowaną budową ogólnodostępnych miejsc postojowych w pasie drogowym drogi 

powiatowej poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1421 N w 

miejscowości Bukwałd w związku z planowaną budową ogólnodostępnych miejsc 

postojowych w pasie drogowym drogi powiatowej została podjęta i zarejestrowana pod 

Nr XII/109/19 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 



Ad. 13. Uchwała w sprawie wyboru ławnika do sądu Rejonowego w Olsztynie na 

kadencję 2020 – 2023. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę Pana Waldemara 

Szydlika – Sekretarza Gminy o przedstawienie opinii zespołu. 

- p. Waldemar Szydlik odczytał opinię 

- Wybory Komisji Skrutacyjnej  

Do Komisji skrutacyjnej zgłosili się następujący kandydaci 

- Magdalena Kilkowska 

- Urszula Derlacz 

- Zbigniew Glezman 

Skład Komisji Skrutacyjnej poddano głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła wybory na ławnika do sądu Rejonowego w Olsztynie. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Magdalena Kilkowska odczytała Protokół z 

przeprowadzonego głosowania. 

Kandydatka na ławnika Ewa Stanisława Kołodziejek otrzymała 10 głosów na tak, 3 głosy nie 

ważne. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwała w sprawie wyboru 

ławnika do sądu Rejonowego w Olsztynie na kadencję 2020 – 2023 poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Dorota Pszczoła, Zbigniew Glezman, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz) 

Uchwała w sprawie wyboru ławnika do sądu Rejonowego w Olsztynie na kadencję 2020 

– 2023 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XII/110/19 – stanowi zał. nr 12 do 

protokołu. 

 

 

Ad.14. Sprawy różne 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

-p. M. Kilkowska – uzupełnienie do mojego wniosku, podczas sesji otrzymałam pismo z 

Powiatowej Służby Drogowej w sprawie przeglądu drogi powiatowej, który odbędzie się dnia 

31.10.2019r. o godz. 9:00, zwracam się z prośbą o poinformowanie osób zainteresowanych 

poprzez stronę internetową o spotkaniu.  

 

Brak pytań/wniosków.  

Przewodnicząca zamknęła XII/19 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                       Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


